
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 231
Det fremgår af Fødevarestyrelsens redegørelse, at Fødevarestyrelsen tilbage
i 2010 orienterer departementet i et materiale til brug for et samråd i novem-
ber om, at ”Indtil videre tyder resultaterne på, at det vil være relevant at sætte
ind i toppen af avlspyramiden. Det vil sige avls- og opformeringsbesætninger-
ne”. På det efterfølgende samråd viderebringer daværende minister Henrik
Høegh ikke dette til Folketinget, og det fremgår heller ikke af det samrådsma-
teriale, der bliver oversendt til Folketinget. Er ministeren enig i, at daværende
minister Henrik Høegh ved denne lejlighed burde have givet DTU’s anbefaling
videre til Folketinget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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